
兰花夹扣件 1/4 尼龙锌合金

产品名称 兰花夹扣件 1/4 尼龙锌合金

公司名称 余姚市华茂紧固件厂

价格 .00/个

规格参数

公司地址 中国 浙江 余姚市 余姚市三七镇中山南路27号(寄
信)三七镇丁家十五号(工厂)

联系电话 86 0574 66224919 13819861403

产品详情

型号 - 规格 1/4
品牌 尼龙锌合金 名称 扣件
适用范围 -

此为重型扣件,专门用于清水墙壁，也是兰花夹的一种，主体是锌合金，外面是尼龙材料

公司的主要产品图片：

本公司是专业生产金属管壁虎,锌合金打入式壁虎,车修壁虎,套管壁虎,二片锤钉壁虎等膨胀螺丝的实体厂
家.生产的膨胀螺丝以高品质,高要求深受国外客户的信赖,同时也欢迎国内需配货出口的企业或个人垂询.

yuyao huamao fastener systems co.,ltd. is located at the main coastal city of port-ningbo, close to shanghai-hangzhou-
ningbo highway with convenient transportation and beautiful environment.we not only supply good products but
also long-term service and friendship.most of our products are exported abroad for good quality, competitive price
and superservice.let us provide reliable quality, preferential price and timely delivery for our customers we highly
welcome your inquiry and visiting!
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